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Anteckningar 

NÄRVARANDE 

Niklas Ehnfors, Alingsås 

Kalle Malmstedt, Göteborg 

Karin Dahl, Härryda 

Annika Jardin, Kungsbacka 

Veronica Fareld, Öckerö (punkt 1–3) 

Sara Nyrén, Öckerö (punkt 1–3) 

Sara Alfredsson, Tjörn (punkt 1–3) 

Marie Gumabon, Business Region Göteborg 

Eva-Lena Hedvall, GR 

 

Punkt  2 och 3: Kommunikatörer i Fyrbodals, Skaraborgs  

och Sjuhäradsbygdens kommunalförbund. 

EJ NÄRVARANDE 

Karin Dickens, Ale 

Madeleine Nilsson, Kungälv 

Åsa Thulin, Lerum 

Ellinor Östlund, Lilla Edet 

Malin Schöldstein, Mölndal 

1. Incheckning 

Presentationsrunda. Nätverket hälsar särskilt de nya medlemmarna välkomna: 

Annika Jardin, Kungsbacka; Sara Nyrén, Öckerö; Sara Alfredsson, Tjörn.  

Nätverket tackar även Kalle Malmstedt, Göteborg, för den tid han har bidragit 

till nätverket, och önskar lycka till på nya jobbet. 

2. Den kommunikativa organisationen 

Malin Wändahl Högberg, Socialförvaltningen Sydväst i Göteborgs Stad, om hur 

de arbetar för att öka lärandet om kommunikation i sin organisation på ett sätt 

som också hjälper dem att prioritera bland de dagliga och långsiktiga 

uppdragen. De har bland annat tagit fram en matris för prioriterade frågor och 

support, en anvisning för kommunikationsarbetet i de fyra 

socialförvaltningarna med tydliga roller och ansvar samt ett test för chefer ”Hur 

kommunikativ är du?” 

3. Omgörning av goteborg.se 

Kalle Malmstedt, Göteborgs Stad, berättar om det komplexa projektet med att 

bygga om Göteborgs Stads webbplats, som nyligen har lanserats. Totalt har 

processen involverat 62 förvaltningar och bolag. 



    2 (2) 

Nätverket för kommunikationschefer 

Anteckningar 2023-06-09 

 

   

 

4. Erfarenhetsutbyte 

Gemensam dialog och erfarenhetsutbyte utifrån presentationerna. 

5. Kommande möten 

Nätverket träffas två gånger under hösten: 22 september samt 23 november, då 

det blir tema näringslivskommunikation. 

Nätverket beslutar att mötena även fortsättningsvis ska vara fysiska i första 

hand, att längden på mötena är bra och att platsen är personlig utifrån rollen 

och det därför inte går att skicka ersättare. Det finns önskemål om att variera 

mötesdagarna under nästa år, så att de inte enbart ligger på fredagarna, och att 

de bokas in tidigt.  

Antecknat av 

Eva-Lena Hedvall 

Kommunikationsstrateg, Göteborgsregionen 


